
Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 6. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ÆLU alm. del

Spørgsmål 84
Ældre Sagen vurderer, at der er behov for 14.000 ekstra plejehjemspladser i 2030. Er 
ministeren enig i den vurdering, og hvis det er tilfældet, hvordan mener ministeren i så 
fald, at vi når i mål med at sikre, at der er tilstrækkeligt med plejehjemspladser til de 
ældre, der har behov for det? Spørgsmålet henvises til artiklen »På ét år er vi blevet knap 
20.000 flere ældre. Samtidig er der nedlagt 201 plejehjemspladser«, Kristeligt Dagblad, 
den 29. april 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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